東邊舞蹈團
《亞洲當代舞林匯演AM篇9》訂購優惠門票表格
Asian-Male Contemporary Series Episode 9
Advance Ticket Booking Form
26-27.10.2018 星期五-六 Fri-Sat  8pm
牛池灣文娛中心劇院 Theatre, Ngau Chi Wan Civic Centre
不設劃位 Free Seating
於2018年10月19日 (星期五) 或之前透過本團訂購《亞洲當代舞林匯演AM篇9》門票，
可以優惠價 $144  訂購正價 $160 及 $80 訂購學生/長者價之門票。
Please order tickets from E-Side Dance on or before Oct 19, 2018 (Fri) to enjoy discounts ($144 for Standard Ticket and $80 for Student/ Senior Ticket).
姓名 Name: _______________________    (先生Mr / 女士Ms) 
電子郵箱 E-mail: ______________________________________________                                               　 
聯絡電話 Telephone：(日 Day) ________________ (夜 Night) __________________
(I) 演出 Performances
	《亞洲當代舞林匯演AM篇9》
Asian-Male Contemporary Dance Series Episode 9
	演出日期/時間Performance Date/Time
	優惠價及數量
Discounted Price & Quantity
	總和 
Sub-total

	
	26/10 Fri 8pm
	$144 x (    ) , $80 x (    )
	

	
	27/10 Sat 8pm
	$144 x (    ) , $80 x (    )
	

	
	總額 Total：
	


(II) 工作坊 Dance Workshops
上課地點：牛池灣文娛中心3樓演講室
Venue：Lecture Room, 3/F Ngau Chi Wan Civic Centre
每節費用：$100 (全日制學生 : $80)
Fee per workshop：$100 (Full time student: $80)
	導師
Instructors
	課程編號Code
	日期
Date
	時間
Time
	人數
Person
	總和
Sub-total

	池庚敏 Ji Kyung-min
(韓國 Korea)  
	KJW
	23/10/2018 
(星期二 Tue )
	7:30 – 9:00pm
	$100 x (     )
  $80 x (     )
	

	張琪武 Chang Chi-wu
(台灣 Taiwan)
	TCW
	24/10/2018
(星期三 Wed)
	7:00 – 8:30pm
	$100 x (     )
  $80 x (     )
	

	原田稔 Minoru Harata
(日本 Japan)
	JMW
	24/10/2018
(星期三 Wed)
	8:45 –10:15pm
	$100 x (     )
  $80 x (     )
	

	梁承官 Yang Seung-kwan
(韓國 Korea)
	KYW
	25/10/2018 
(星期四 Thu)
	7:00 – 8:30pm
	$100 x (     )
  $80 x (     )
	

	權載憲 Kwon Jae-heon
(韓國 Korea)
	KKW
	25/10/2018 
(星期四 Thu)

	 8:45 –10:15pm
	$100 x (     )
  $80 x (     )
	

	總額Total :
	


訂購方法 Booking Methods：
請於2018年10月19日 (星期五) 或之前將訂票總金額以支票方式付款，支票抬頭: 「東邊舞蹈團(香港)有限公司」 或 存款到本團匯豐銀行戶口，並把訂票表格連同支票／存款收條正本寄回東邊舞蹈團。
Please post your Booking Form with Cheque payee to E-Side Dance Company (HK) Ltd. OR Bank-in slip to E-Side Dance Company at HSBC a/c on or before Oct 19, 2018 (Fri).
東邊舞蹈團戶口 E-Side Dance Bank Account
匯豐銀行HSBC 404-405714-001
「東邊舞蹈團」地址 Address of E-Side Dance 
E-Side Dance Company
Flat 10, 10/F, Kingsford Industrial Centre, 13 Wang Hoi Road, Kowloon Bay, Kowloon

或將表格連同入數紙副本電郵至      
OR email Booking Form and Bank-in slip to esidehk.com@gmail.com

成功訂票/報名人士將獲電郵確認。
Successful patron(s) / applicant(s) will receive a confirmation by email that provided above.
如欲獲取學費優惠，請夾附有關之證明文件副本（如：有效的全日制學生證或手冊之影印本）以供查照。資料不全者，恕不接納。
Please attach with valid copy of identification (e.g. full-time student card, student handbook) for special offer if applicable. The application will not be accepted with incomplete-document of enrollment.
所訂購之門票請於節目當日開場前十五分鐘於劇院門外本團接待處領取。
Please pick up the tickets at the entrance 15 minutes before the performance starts. 
節目查詢 Programme Enquiry：2372 9351        本團網站Website： www.esidehk.com
Facebook page: E-Side Dance Company
以上資料只作申請訂票優惠之用，如欲更改或查詢個人資料，請與東邊舞蹈團聯絡。
Information provided by applicants will only be used for enrollment of the above programme. For correction of or access to personal data collected by means of the application form, please contact E-Side Dance Company.
